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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ВРЪЗКИ С ГРАЖДАНСКОТО ОБЩЕСТВО 

ПРОТОКОЛ  № 16 

На  заседание на 26 ноември 2024 г. 

Днес, 26 ноември /вторник/ от 10.00 ч. се проведе заседание на Постоянната комисия 

за връзки с гражданското общество. Заседанието беше открито от Председателя 

на комисията г-н Николай Велчев  в 10.05 ч. При направената проверка на кворума 

беше установено, че присъстват    4 /четирима/ общински съветници , поради което 

заседанието може да бъде проведено. Членовете на комисията гласуваха  дневен  ред  

както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай  Велчев- председател за 

2. 

Румен  Александров –   зам.-

председател за 

3. 

Ася Тодорова – зам.-

председател за 

4. Благовест Георгиев за 

5. Благовеста Кенарова за 

6. Марта Георгиева за 

7. Драгомир Младенов за 

  Общо гласували:  7 

  в т.ч.: 

                                  За 7 

                                Против - 

                          Въздържали  се                   - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

По т. 1 от дневния ред : Отговор вх.№СОА21-ДИ03-114/4/18.11.24 г. в.в. с жалба на 
Стоян Димитров и Методи Тахчев 
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Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изчакат отговорите на 5-то МВР и р-н Възраждане. 

Общо гласували - 7, за – 7, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 2 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-КЦ51-109201/31.10.2024 г.  в.в. с жалба на 
Иса Осман 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 7, за – 7, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 3 от дневния ред : Отговор вх.№СОА23-ГР94-4986/19/21.11.2024 г.  в.в. с жалба на 
Антоанета Овчарова 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати до комисията към Дирекция „Транспорт“ . 

Общо гласували - 7, за – 7, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 4 от дневния ред : Писмо вх.№СОА24-НЦ62-1142/20.11.24 г. от Инициативен 
Комитет “Опълченци за София“ 

Д.Младенов сподели, тъй като живее наблизо, за ремонта на ,ул.“Опълченска“ се 
използва десет пъти повече материал. Той заяви, че администрацията на р-н 
Възраждане не оказва строителен контрол.  

Б.Кенарова подчерта, че същата фирма „Трейс“ работи и в кв. Драгалевци по проект 
за водопровод с европейски средства. Тя предложи да се покани на комисия г-н Лютов 
– зам.-кмет на СО съвместно с гражданите. 

Д.Младенов предложи за следваща комисия, да бъдат поканени Иван Василев и Никола 
Лютов – зам.-кметове на СО. 

Л.Христова предложи за срещата да бъдат поканени инж. Иво Иванов – строителен 
контрол  от ЕТА „Консулт“ –ДЗЗД и гл.инжинер на НАГ. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

За съвместа среща на следваща комисия да бъдат поканени Иван Василев и Никола 
Лютов – зам.-кметове на СО, Гл. архитект на СО, ЕТА „Консулт“ –ДЗЗД, Гл.инжинер на 
НАГ , Яна Топалова – обществени поръчки, Комисията по устройство на 
територията, архитектура и жилищна политика и кмета на р-н Възраждане. 

Общо гласували - 5, за – 5, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 5 от дневния ред : Жалба вх.№СОА24-ГР94-5977/13.11.24 г. от Иван Петров 

Н.Велчев предложи тази жалба да се изпрати към г-н Терзиев – кмет на СО.  
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Л.Христова поясни, че и при нея има постъпила жалба от  Петров сходна на тази. 
Направена е справка и на жалбата, която изпраща до всички общински съветници има 
информативен характер, тъй като няма как да получи от всички общински 
съветници писмен отговор. Тя подчерта, че на 13.11., както е сезирал комисията за 
ВГО, е изпратил и до комисията по култура и образование. Тя добави, че има 
приключено дело в Административен съд от юли тази година с искана на Петров да 
бъде  оспорва заповедта на кмета, с която се именуват тези спирки. Заповедта на 
кмета е въз основа на решение на СОС за промяна на маршрута на движение на няколко 
автобуса. Тя заяви, че в определението, с което е прекратено  делото е посочено, че 
лицето няма правен интерес от оспорване на тази заповед, тъй като не са 
засегнати негови субективни права, свободи или законни интереси. Тя сподели, че в 
този смисъл ровенето и дълбаенето в една и съща тема, която по никакъв начин не 
променя нито градската среда, нито влошава живота на гражданите. Христова 
подчерта, че това за пореден път е злоупотребява с правото на жалба. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема за сведение. 

Общо гласували - 5, за – 5, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 6 от дневния ред : Разни  

Василев изрази благодарност към комисията, за това, че обърна внимание на 
гражданските организации във връзка с парк „Кукуряк“. 

Поради  изчерпване на дневния ред , председателят на комисията закри заседанието 
в  11.20 часа. 

Протоколът е изготвен  на 29.11.2024 г. 

                                    Изготвил:                 

 

Димана Пунчева  

    Ст. експерт 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ПК  

НА ВГО: 

                

               П 

 

 

   Николай Велчев 

 

                               

 

                                          ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ                                                  

                                                  ПК за ВГО:                                                                             П 

                                                                                                                                                                АСЯ ТОДОРАВА                                
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                                                  ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ                                                           П 

                                                  ПК за ВГО:                                                               Румен Александров 


